



# Sveriges läkarförbund Student

## Linköping

### Styrelsemöte 20200827

Närvarande: Lotta Husell, Matilda Jonasson, Julia Karlsson, Gustaf Andersson, Mona Soltanmohammadi, Felicia Kuang, Magnus Ljungberg.

§1. Mötets öppnande – 17.17.

§2. Val av ordförande och sekreterare – Matilda väljs till ordförande och Lotta väljs till sekreterare.

§3. Val av justeringspersoner tillika ”tidspolis” under mötet – Magnus och Julia.

§4. Godkännande av föredragningslista – Godkänns av styrelsen.

§5. Godkännande av föregående mötesprotokoll – Bordläggs till nästa styrelsemöte, Lotta renskriver och kontaktar justeringspersoner.

§6. Adjungeringar – Inga.

### Rapporter

§7. Ansvarsområden och ”vad vi har gjort i sommar”

a. Ekonomi – Klar med bokföringen.

b. Kommunikation – Arbetat lite mer PR och Instagram. Publicerat SLF student Linköpings inlägg på Instagram. Felicia tar över ansvaret för hemsidan från Johanna (som har tagit examen).

c. Rekrytering – Planerat och utfört SLF student Linköpings aktivitet/rum på Amazing race under nolle-P.

d. Event – Inget att rapportera.

e. Utbildning – Pratad med Eva och Clanicum angående OSCE-tentan och möjligheterna till övningar på Clanicum. Vi stöttar LIMUR i detta. Har efterfrågat adjungering vid nästa LIMUR-möte för att få koll på nolle-P och annat.

f. Namnskyltar och utmärkelser – Inget att rapportera som sommaren. Planering för pris till årets handledare (läkare i Jönköping), Lotta och Magnus hjälper till med detta.

g. Ledamöter – Magnus har planerat lunchföreläsning med Regnbågsblod, återkommer med tid, datum och distansmöjligheter. Johanna har tagit examen. Siri har hör av sig och kan inte länge sitta med i SLF student Linköpings styrelse.

h. Presidiet – Lotta har arbetat lite med AT-mässan. Matilda har arbetat lite med AT-mässan och verksamhetsplanen för 20/21.

§8. Förbundsstyrelsen – Inget att rapportera, möte på söndag.

§9. SYLF – Inget möte ännu, inget att rapportera. Inget i SYLF Jönköping.

§10. ÖLF – Ska på internat i september, inget att rapportera.

## **Beslutsärenden**

## **Diskussionsärenden**

§11. Verksamhetsrevisor – Kontakt med Frida Andersson. Tidigare aktiv i medicinska föreningen. Annars kontakt med Damon.

§12. Handledarpriset – Lotta och Magnus kan dela ut priset i Jönköping till Ingemar Stenmarker. Planen är att höra av sig till vårdcentralen för att bestämma tid för att ge pris samt diplom. Bild till sociala medier ska tas, skickas till Felicia.

§13. AT-mässa HT2020 – AT-mässa 17 september 2020. Gustav kontaktar SYLF angående föreläsning. Lotta kontaktar kansliet angående föreläsning. Felicia lägger upp ett event på Facebook. Anmälan kommer in till AT-mässa, skicka ut välkomstmål (inbjudan). Publicera event senast vecka 36 (preliminärt). Lägg in länkar och lägg upp vilka regioner som ska närvara. Lotta tillgång till Facebook.

§14. Terminsinformation – K1 och K5 ska man ha. Digital information via zoom, 2 stycken styrelsemedlemmar som löser detta i K1 och K2. Skickat ut information till T11 i somras. Locka med stetoskop för att studenterna ska närvara på terminsansvariga. Övriga terminsinformationen skickades inte ut förra terminen. Gör ett litet event för K1 och K2 som vi måste göra och sedan K5 och K6 enligt verksamhetsplanen. Matilda K1 och K2. Lotta tar K5 och K6. T11 kan man ha i slutet på mail, finns ett färdigt dokument (sparas till senare).

§15. Skåp/förråd – Vi kommer att bli utslängda från nuvarande förråd på grund av att folk skräpar ner för mycket. Alternativt att man kan höra ett förråd på Örat efter ombyggnationen. Matilda kan ha saker hos sig tills förrådet är klart men det är en del saker som behöver förvaras någonstans. Vi behöver tömma förrådet innan 13 september 2020. Ansvar för att rensa förrådet är Matilda, Magnus och Julia.

§16. Lunchföreläsningar – Magnus har fixat en föreläsning med Regnbågsblod. Diskussion om det ska vara eftermiddagsföreläsningar eller lunchföreläsningar på distans. Julia har pratat med föreläsare från ”Inte din hora”. Datum ska sättas. Ta reda på hur man på Zoom kan ändra att man inte ser antalet deltagare. Man kan även bjuda in andra orter till digitala föreläsningar.

§17. Sommarjobbsinformation – Detta anordnas endast av oss. Man skulle kunna avvakta och se om man kan ha fysiskt möte med mer än 50 personer. Tar upp detta på nästa möte igen.

§18. Påverkanstorg – Avvakta och se om man ha det fysiskt. Tar upp detta på nästa möte.

§19. Rättvis tillsättning av underläkarvikariat – Klara har arbetat mycket med detta i ÖLF. Tar upp detta på nästa möte. Väntar på hennes rapport och stötta detta som SLF student Linköping. Detta är en del av vår verksamhetsplan som godkändes på tidigare FUM 2019.

§20. Forskning – Mona kanske kan ta över ansvaret efter Siri. Fråga Mona inför nästa möte.

§21. Arbetshelg/kick off – Tacka av Johanna och Siri. Lotta och Matilda. Hitta ett datum där alla kan. Diskutera budget med Gustav.

### Återkoppling

§22. Kulvertorientering/Amazing race – Pizzan gick bra. Nollan verkade ha roligt. Önskemål till nästa är större lokal. Bra med att dela ut profilmaterial i utbyte mot Facebook och Instagram.

### Övriga frågor

§23. Övriga frågor – Inga.

§24. Nästa sociala händelse – Arbetshelg.

§25. Nästa möte – POLL.

§26. Utvärdering av mötet – Det har varit bra. Trevligt att ses.

§27. Mötet avslutas – 18.51.

### Underskrifter

*Justeringsperson 1*

Julia Karlsson Underskrift  
Julia Karlsson Namnförtydligande  
Linköping, 20200924 Ort och datum

*Justeringsperson 2*

Magnus Ljungberg Underskrift  
Magnus Ljungberg Namnförtydligande  
Linköping, 29/9-20 Ort och datum